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حازم شومان

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته. اخواني واخواتي في الله على صفحة طريق التوبة. ربنا يبارك فيكم. وربنا يحفظكم. انا سعيد جدا
يا جماعة والله. يعني وبعتبر ده من الله سبحانه وتعالى ان احنا نتواصل مع بعض. آآ على صفحة طريق التوبة هزه الصفحة الكبيرة

العظيمة اللي ياما بفضل ومنة الله. جه خير بسببها ربنا يبارك
فيها وفي القائمين عليها وفي كل المشتركين فيها وفي كل المتفاعلين فيها. ويجعلها نبراس ومنارة يا رب. لنشر الهدى في الدنيا كلها.
يعني بالزات في الوقت ده يا جماعة بالزات في الوقت ده يا اخوة واخوات وشباب. بالزات في الوقت اللي الدنيا كلها بتحارب الدين

فيه. واللي الدنيا كلها بتحارب الاسلام فيه. انا باكلمكم في الكلام ده. الكلام ده دلوقتي
وقلبنا بيتفرم على اللي بيحصل في حلب. واللي بيحصل لاخواننا في حلب والنازلة ربع مليون مسلم ومسلمة على السنة يتقتلوا في

حلب. ربع مليون يا جماعة ده لو كانوا يعني ده لو ربع مليون حشرة كانت منظمة السلام الاخضر في امريكا قلبت الدنيا عليهم.
وعملت يعني عملت حاجات رهيبة عشانهم

ربع مليون مسلم قدام المسلم ارخيص من المنظر ده. طب انت هتعملي ايه؟ انت هتعمل ايه؟ يا اخواننا لازم يكون لنا دور مع دينا في
النوازل. ساعة ما الدين يحتاج ربنا بيقول

الا تنفروا يعذبكم. لو ما وقفتوش مع الدين في ساعة النوازل ربنا هيعزبنا والعياذ بالله. ربنا يرحمنا من عذابه يا رب. مش بس
هنستغفر يعني ازهبنا الطائفتان منكم ان تفشلا. ترضى ان يبقى اسمك عند ربنا فاشل. لان في النوازل ما رضيتش تقف مع دين الله.

ده اللي سقط كلب. اللي كان عندها
مع حيوان ضعيف. ساعة ما عطش ربنا دخلها الجنة وهي امرأة بغية. امال اللي يبقى ايجابي مع دين الله. ربنا يعمل له ايه؟ الرسول

عليه الصلاة والسلام يقول انا وكافل اليتيم في الجنة كهاتين عليه الصلاة والسلام كهاتين. يعني اللي بيكفل يتيم بيبقى جار النبي عليه
الصلاة والسلام في الفردوس الاعلى. امال اللي يكفر الاسلام

امال اللي يتكفل بالوقوف بجانب مشاكل الدين في رقبة مين؟ في رقبة مين النوازل اللي بتحصل في الامة الوقت دي؟ ربنا سبحانه
وتعالى هيسألنا يا جماعة وسوف تسألون وسوف تسألون هنتسأل عن ديننا. انت في القبر في اول ليلة في القبر هتتسألي وهتتسأل ما

دينك؟ ايه دينك؟ هتقول ديني الاسلام ازاي وانت ما وقفتش معه في النوازل
هتقولي ديني الاسلام ازاي وانت ما وقفتش مع الدين لما الدين احتاجك. ولما الدين احتاجك ولما الدين اراد ان احنا نقف مع دين الله

سبحانه وتعالى وننصر دين هنقول ديني الاسلام ازاي؟ في اول ليلة في القبر حمزة ابن عبد المطلب لما عرف ان ابو جهل يعني شتم
النبي عليه الصلاة والسلام راح له وكان

مشرك وقال له اتسب محمدا وانا على دينه؟ الله كافئه عن هزه الشهامة مع النبي عليه الصلاة والسلام. انه رزقه الاسلام وشرح صدره
للاسلام الشهامة من الصفات اللي الله سبحانه وتعالى يحبها ويكافئ صاحبها. فما بالك بالشهامة مع دين ربنا؟ بالايجابية مع دين ربنا.

سيدنا موسى
وابن كثير يقول ان جلد بطنه يعني اخضر من كتر اكل ورق الشجر في الطريق. ونحوا في سيدنا موسى عليه الصلاة والسلام. وداخل

من العطش رايح للماء لقى الفتاتين الرجالة مش راضيين يخلوهم يسقوا الغنم. فقال لهما قال ما خطبكما؟ الخطب ده الامر العظيم.
الجلل

سيدنا موسى الشهامة بتاعة الانبياء. الايجابية بتاعة الانبياء دي من اخلاق الانبياء. يعني الايجابية والشهامة من الاخلاق. طب هو كان
شهم مع فتاتين ربنا ذكر هذا الموقف في القرآن. احنا لو بقى عندنا ايجابية مع دينا. بقى عندنا شهامة مع دينا. دينا محتاجنا يا

جماعة. لحد من ساعات كان اربع تلاف مسلم
تحت الانقاض في حلب بيصرخم وما فيش حد عارف يغيثهم ويشيل الانقاض من تحتهم. طب احنا هنعمل ايه؟ عشان كده في الكلمة

الافتتاحية دلوقتي يعني والقلب بيعتصر من الالم على الشبهات اللي في برامج التوك شو في الاعلام المصري اللي قاعدة تشتم في
البخاري وفي مسلم وفي الائمة الاربعة وفي كل ثوابت

وفي التاريخ الاسلامي شيخ الاسلام ابن تيمية وفي محمد ابن عبدالوهاب الحرب دلوقتي شاملة من كافة الوجوه في الحرب دي. انت
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هتقف ساكت في الحرب دي انت مش هتعملي حاجة لدينك. عايزين نتكلم في الدعوة الى الله. عايزين نشيل مسئولية ايقاظ النائمين
في الامة. عايزين نفوق الناس ونقول لهم ازاي دينا يحصل فيه كده

احمد في هزه السلبية وفي هزه اللامبالاة وعلى اعتاب الكريسماس بيصرف ملايين ومليارات الدولارات عشان الحفلات في كل الدول
العربية في ليلة الكريسماس ازاي يا جماعة؟ يبقى الدنيا بيحصل فيه كده واحنا بهزه السلبية مع دينا. عشان كده باقول لكم يا شباب

باقول لكم يا اخواني اخواتي يا احبابي في الله لازم يبقى
رد فعل خزلوا عن دين الله ما استطعتم بالكلمة التي لها تأثير جبار في الامة بكل وسيلة نقدر ان احنا ننصر بها دين الله. ان شاء الله
هنبقى دي هتبقى بداية بس مباشر بينا وبين بعض هتبقى بداية بس بينا وبين بعض بازن الله سبحانه وتعالى في نوازل الامة وفي

الدعوة الى الله وفي امور التربية بازن الله ويبقى في
اوقات نبقى في بث مباشر بينا وبين بعض في مشاكلكم في همومكم في همومك في قضاياكم نفتح قلوبنا لبعض ونسمع بعض

واسمع منكم المشاكل ورب ويبقى بيننا وبين بعض صحبة بازن الله سبحانه وتعالى. لا تنتهي الا واحنا بنشرب من ايد النبي عليه
الصلاة والسلام على الحوض. وبندخل بازن الله يا رب في اول

ثم يدخلون الجنة جيران لرسول الله صلى الله عليه وسلم في الفردوس الاعلى. اللهم انصر دينك واعز اوليائك اللهم اذن لدينك ان
يسود. واذن لشرعك ان ينتصر. واذن لكتابك ان يحكم. اللهم اغث اخواننا في سوريا وحلب. اللهم اغثهم. اللهم

ينصرهم اللهم احفظهم. اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم استعملنا لنصرة دينك في الارض اللهم
اهدنا واهدي بنا واجعلنا سببا لمن اهتدى. اللهم بارك في هذه الصفحة المباركة. وبارك في القائمين عليها. وبارك في كل من

ينصر دينه وكل من يتكلم لنصرة دينه يا رب العالمين. اللهم استعملنا لنصرة دينك في الارض يا رب العالمين. برحمتك يا ارحم
الراحمين. سبحانك اللهم وبحمدك اشهد ان لا اله الا انت استغفرك واتوب اليك. وجزاكم الله خيرا. اخواني


